
                                                 Uchwała   nr VI/49/07 

                                                 Rady Miejskiej w Sompolnie 

                                                 z dnia 30 marca 2007r. 

 

uchylająca  uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na  wydzierżawienie lokalu 

użytkowego 

 

 

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 9 lit. a ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o 

samorządzie  gminnym / Dz. U. z 2001 r. Nr 142, poz. 1591 ze zm./ oraz art. 37 

ust. 1 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o gospodarce nieruchomościami ( Dz. U. 

z 2004 r. Nr 261, poz. 2603 ze zm. ) uchwala się, co następuje: 

 

 

§ 1 

 

Uchylić uchwałę  nr XL/324/06 Rady Miejskiej w Sompolnie z dnia 31 maja 

2006 r. w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie lokalu użytkowego, 

położonego w Sompolnie przy ul.  Plac Wolności 17/1, na działce oznaczonej nr 

ewid. 1064/1, o pow. 0,0654 ha – na okres 10 lat.  

 

§ 2 
 

Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Miasta Sompolno. 

 

§ 3 

 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

                                                                                     Przewodniczący  

                                                                                      Rady Miejskiej 

 

                                                                                     Roman Bednarek 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



                                                      Uzasadnienie 

do uchwały nr   VI/49/07 Rady Miejskiej w Sompolnie z dnia 30 marca 

2007r.w sprawie  uchylenia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie lokalu użytkowego 

 

 

W dniu 31 maja 2006 r. Rada Miejska w Sompolnie podjęła uchwałę w 

sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie lokalu użytkowego poł. w 

Sompolnie przy Pl. Wolności 17/1. 

Na w/w lokal  był ogłoszony przetarg ustny nieograniczony   na dzień 

3.11.2006 r., który zakończył się wynikiem negatywnym z uwagi na brak wpłaty 

wadium.  

Ponadto  obecnie zaistniała potrzeba innego rozdysponowania opisanym 

wyżej lokalem. 

Mając na uwadze powyższe okoliczności podjęcie w/w uchwały uważa 

się za zasadne. 

                                                                                     Przewodniczący  

                                                                                      Rady Miejskiej 

 

                                                                                     Roman Bednarek 

 

 


